

調整服務收費通知

由2020年4月1日（「生效日期」）起，創興銀行有限公司（「本行」）將修訂以下服務收費項目，其他收費項目則維持不變。

修訂項目	新收費
(戊) 一般服務 - 所有戶口	
公司戶口查冊	
■ 海外公司開戶手續費	由以下新增的海外公司開戶手續費所取代
特別公司開戶手續費（本地 / 海外）	
特別公司包括但不限於 (1) 從事特殊行業，如金錢服務、珠寶首飾等公司 (2) 公司結構三層或以上 (3) 公司主要股東為外籍人士 (4) 信託賬戶	每戶最少 HK\$12,000
本地公司開戶手續費* （只適用於全新公司客戶） <small>*此收費項目的前名為開立本地公司賬戶</small>	每戶 HK\$3,000
海外公司開戶手續費 （只適用於全新公司客戶）（新增）	每戶最少 HK\$12,000

若於上述相應生效日期或以後繼續使用本行之服務，「銀行服務收費」之修訂即對閣下具有約束力。倘若服務收費的修訂不獲閣下接納，本行可能無法繼續為閣下提供服務，請親臨通知本行分行。

如對新修訂有任何查詢，請與本行任何一間分行聯絡或致電客戶服務熱線（852）3768 6888。閣下亦可參閱本行網頁 www.chbank.com 下載有關之新收費資料。

創興銀行有限公司 謹啟

2020年2月

（如本通知的中文本與英文本在文義上有歧異者，概以英文本為準。）

Notice of Amendment on Bank Service Charges

With effect from 1 April 2020 (the “Effective Date”), the following items of service charges of Chong Hing Bank Limited (the “Bank”) will be revised, while other charge items will remain unchanged.

Revised Charge Items	New Charge Scale
(E) General Services (All Accounts)	
Company Registration Search	
<ul style="list-style-type: none"> ■ Handling charge of opening account for overseas company 	Replaced by the new charge item, Handling Charge of Opening Account for Overseas Company , as shown below
Handling Charge of Opening Account for Special Company (Local / Overseas)	
Special Company including but not limited to (1) company which carries out business in specific sector, such as money services, jewellery, etc. (2) company with 3 or more layers in its corporate structure (3) company’s major shareholders are foreigners (4) trust account	Minimum charge is HK\$12,000 per account
Handling Charge of Opening Account for Local Company* (only applicable to new corporate customer) <i>* The former name of this charge item is Local Company Account Opening</i>	HK\$3,000 per account
Handling Charge of Opening Account for Overseas Company (only applicable to new corporate customer) (New)	Minimum charge is HK\$12,000 per account

Please note that the “Bank Service Charges” amendment shall be binding on you if you continue to use the Bank’s services on or after the respective Effective Date mentioned above. However, if you do not accept the above amendment, we regret to inform you that we may not be able to continue providing services to you. Please contact our branch in person.

If you have any queries on the amendment, please visit any of our branches or call Customer Services Hotline at (852) 3768 6888. You may also visit our website www.chbank.com to download the related information.

Chong Hing Bank Limited
 February 2020

(In case of any inconsistencies between the English and the Chinese versions of this Notice, the English version shall prevail.)

A Member of Yuexiu Group